

國立臺灣大學語文中心中國語文組 2018 年冬季班選讀課程招生簡章

CLD Elective Courses of 2018 Winter Term

一、選讀課程 Elective Courses

序號 No.	課程名稱 Class	上課時間 Date of class	週數 Weeks	學費 Tuition fee	人數限制 Capacity	程度限制 Level limitation
1.	生活臺語 Taiwanese Language	每週五 (Fri.) 15:10~17:00 12/28、1/4、1/11、 1/18、1/25、2/1	6	4,800 元/人 NT\$ 4,800 per person	7~15 人 7~15 students	沒有限制 (no limits)

【報名注意事項】 Notice

1. 招收對象：本組冬季班在學學生。 *Target: Currently enrolled CLD students in 2018 Winter course.*
2. 報名時間：即日起至 2018/12/7 (五) 12:00。 *Registration Deadline: From now on, till 2018/12/7 (Fri.) 12:00*
3. 報名方式：網路報名 *Please register online* <http://cld.liberal.ntu.edu.tw/cld.html>
4. 報名截止後，我們會在 2018/12/7 (五) 下午 18:00 公告申請者名單在 CLD 網站，請在 2018/12/11 (二) 15:00 前，親至本組辦公室以現金繳付學費；未如期繳費者，視同放棄上課。

After the application is closed, we will announce the applicants on the official website of CLD by 18:00 on 2018/12/7 (Fri.). Please come to our office to pay the course fee in cash by 15:00 on 2018/12/11 (Tue.) Those who fail to pay by deadline will be considered that he/she gives up the class.

5. 最後課表公告：請在 2018/12/14 (五)12:00 在 CLD 網站確認最後開課班表 <http://cld.liberal.ntu.edu.tw/>。

Please check the final class arrangement on CLD's website at 12:00 on 2018/12/14 (Fri.) <http://cld.liberal.ntu.edu.tw/>

6. 本課程沒有成績單或證明書，也不提供在學證明或出缺席證明。

No grade reports or certificates are offered for this class, neither the enrollment certificates nor attendance records.

7. 退費依本中心各班次學員退費及延期就讀實施要點辦理。

The refund submits to the Language Center Refund Policy.

8. 報名人數若未達最低開班人數則不開班。*Any class with less than 7 applicants will be cancelled.*

國立臺灣大學語文中心中國語文組 2018 年冬季班選讀課程大綱
Syllabus for Elective Courses, 2018 Winter Term

課程名稱 Class	1. 生活臺語 Taiwanese Language
課程目標 Objective	1. 學會基礎發音、拼寫 2. 能用台語說簡單的問候語及生活用語等 1. To learn the basic pronunciation and spelling. 2. Be capable of saying greetings and daily conversations.
教材 Textbook	老師自編講義，參考《生活臺語》、《哈佛臺語 101》 Prepared by the teacher
授課教師 Teacher	賴毓珊老師